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CĂTRE,  
MINISTERUL DEZVOLTĂRII, LUCRĂRILOR PUBLICE ŞI ADMINISTRAŢIEI  
Domnului Ministru Adrian-Ioan VEȘTEA  
 

Stimate Domnule Ministru, 

 

În organizarea transportului public județean de persoane în județul Harghita ne confruntăm cu 

o situație complexă care prezintă o serie de dificultăți, și pe care dorim să le aducem în atenția 

Dvs. în vederea găsirii unor soluții viabile. 

Având în vedere dimensiunea așezărilor din județ, caracterul dispersat al localităților, numărul 

redus de pasageri, reglementările actuale ale transportului in comun dezavantajează locuitorii 

din anumite comune din județ, întrucât unele trasee nu sunt profitabile pentru companiile de 

transport și, astfel, există un risc ridicat de anulare a serviciilor pe aceste rute. 

Mai mult, actualele fonduri disponibile sunt destinate zonelor metropolitane (dezvoltarea 

transportului public local), vizând astfel orașele și așezările din jurul acestora, ceea ce face ca 

zonele îndepărtate, care sunt oricum greu de accesat, să ajungă într-o situație și mai dificilă și 

locuitorii acestor regiuni să fie și mai izolați. 
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Asocierile pentru organizarea serviciilor de transport public local (orașe și împrejurimi) sunt 

benefice, însă intervine problema “traseelor duble” și este îngreunată organizarea serviciilor de 

transport public județean de persoane, în special în zonele izolate. 

Vă rog să găsiți atașat materialul pregătit de Consiliul Județean Harghita care prezintă mai în 

detaliu dificultățile transportului public județean din județul Harghita. 

Totodată, considerăm că aceste probleme nu sunt specifice județului nostru, și cel mai probabil 

există și alte regiuni, județe ale țării care se confruntă cu situații similare. 

Prin urmare, este nevoie de o intervenție la nivel central, național astfel încât să se 

reglementeze organizarea serviciul public de transport rutier de persoane în așa fel încât 

interesele transportului local/metropolitan să nu se intersecteze cu interesele transportului 

județean, și astfel să se evite situațiile în care sunt dezavantajate anumite categorii de 

populație, în special acele categorii care oricum sunt defavorizate. 

Prin prezenta dorim să Vă cerem sprijinul în a ne susține în rezolvarea problemelor întâmpinate 

și solicităm respectuos o întrevedere cu Dvs. în acest sens. Scopul acestei întâlniri ar fi de a Vă 

prezenta în detaliu situația cu care ne confruntăm și de a dezbate posibilele măsuri care ar duce 

la organizarea transportului public de persoane la nivel local și județean într-un mod eficient și 

benefic tuturor locuitorilor județului.  

Așteptăm cu un deosebit interes un răspuns favorabil din partea Dvs., respectiv propunerile cu 

privire la data și ora întrevederii în baza considerentelor și posibilităților Dvs. 

În speranța unui răspuns pozitiv privind solicitarea noastră, Vă rog, domnule Ministru, să primiți 

expresia considerațiunilor mele.  

 

Cu stimă, 

Borboly Csaba 

Președinte 

 

 

Miercurea Ciuc, 25 august 2023. 
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